



Dear Families,

March 14, 2020

Our first priority as a school community is the safety of our kids, our families, and our staff. Right now, our team is ensuring that every stakeholder feels safety and belonging. I reach out to you in honor of that. The first step of this process was to cancel school to ensure that our collective community is safe. The next step is adapting to a rapidly changing scenario. But here is what I know for sure: *We are going to do whatever we can to ensure children are safe. We are going to make sure our children can learn.*

Our next step and primary priority for the next week is to ensure that every family has connected with a staff member, and any family who doesn't have consistent access to meals has access to food.

Here are some important notes:

- Our team will be in, at minimum, weekly communication about the current week and upcoming important notes.
- If you know a family who does not have email access, please reach out to cestrella@kippma.org so we can figure out a way to get them all of the information they need. Please also share this message with them in any way you can.

We are working relentlessly to ensure that we are here for kids and families even when we can't be with each other in our building. To that end, we need to know what you are thinking and what is top of mind. Please stay in contact with your teachers, myself, and our Regional Response Team at info@kippma.org.

This is an unprecedented time, and everything is changing rapidly. We will get through this together, and be stronger together.

Honored and humbled,
Mr. Meisner and Mr. Blain



Queridas familias,

14 de marzo de 2020

Nuestra primera prioridad como comunidad escolar es la seguridad de nuestros hijos, nuestras familias y nuestro personal. En este momento, nuestro equipo se asegura de que todas las partes interesadas sientan seguridad y pertenencia. Me comunico contigo en honor a eso. El primer paso de este proceso fue cancelar la escuela para garantizar que nuestra comunidad colectiva esté segura. El siguiente paso es adaptarse a un escenario que cambia rápidamente. Pero esto es lo que sé con certeza: *haremos todo lo posible para garantizar que los niños estén seguros. Nos aseguraremos de que nuestros hijos puedan aprender.*

Nuestro próximo paso y prioridad principal para la próxima semana es asegurarnos de que todas las familias se hayan conectado con un miembro del personal, y que cualquier familia que no tenga acceso constante a las comidas tenga acceso a los alimentos.

Aquí hay algunas notas importantes:

- Nuestro equipo estará, como mínimo, en comunicación semanal sobre la semana actual y las próximas importantes notas.
- Si conoce a una familia que no tiene acceso al correo electrónico, comuníquese con cestrella@kippma.org para que podamos encontrar la manera de obtener toda la información que necesitan. También comparta este mensaje con ellos de cualquier manera que pueda.

Estamos trabajando sin descanso para asegurarnos de que estamos aquí para los niños y las familias, incluso cuando no podemos estar juntos en nuestro edificio. Para ese fin, necesitamos saber qué está pensando y qué es lo más importante. En contacto con sus maestros, yo mismo y nuestro equipo de respuesta regional en info@kippma.org.

Este es un momento sin precedentes, y todo está cambiando rápidamente. Lo superaremos juntos y seremos más fuertes juntos.

Honrados y humildes, el
Sr. Meisner y el Sr. Blain



Chè Fanmi,

14 Mas, 2020

Premye priyrite nou tankou yon kominate lekòl se sekirite timoun nou yo, fanmi nou yo, ak anplwaye nou yo. Kounye a, ekip nou an ap asire ke chak pati ki enterese santi sekirite ak sa ki pou li. Mwen rive jwenn ou nan onè nan sa. Premye etap nan pwoesis sa a se te anile lekòl la pou asire ke kominate kolektif nou an san danje. Pwochen etap la ap adapte a yon senaryo rapidman chanje. Men, isit la se sa mwen konnen pou asire w: *Nou pral fè tou sa nou kapab asire timoun yo an sekirite. Nou pral asire w ke timoun nou yo ka aprann.*

nou Pwochen etapyo ak prensipal priyrite pou pwochen semèn lan se asire ke te chak fanmi konekte ak yon manm pèsonèl, ak nenpòt fanmi ki pa gen ki konsistan aksè nan manje gen aksè a manje.

Men kèk nòt enpòtan:

- ekip nou an pral nan, nan minimòm, komunikasyon chak semèn sou semèn aktyèl la ak pwochenenpòtan nòt.
- Si ou konnen yon fanmi ki pa gen aksè imèl, tanpri kontakte cestrella@kippma.org pou nou ka kalkile yon fason pou jwenn yo tout enfòmasyon yo bezwen. Tanpri pataje tou mesaj sa a avèk yo nan nenpòt fason ou kapab.

Nou ap travay san rete pou asire ke nou isit la pou timoun yo ak fanmi yo menm lè nou pa ka gen youn ak lòt nan biling nou an. Pou sa fini, nou bezwen konnen sa w ap panse ak sa ki anlè nan tèt ou. Tanpri rete an kontak avèk pwofesè ou yo, tèt mwen, ak Ekip Repons Rejyonal nou an nan info@kippma.org.

Sa a se yon tan san parèy, ak tout bagay ap chanje rapidman. Nou pral jwenn nan sa a ansanm, epi yo dwe pi fò ansanm.

Onore e imilye,
Mesye Meisner ak MesyeBlain